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Protokół nr 7/2023 

z LIII Sesji Rady Gminy 

z dnia 22 sierpnia 2023 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 11 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy 

4. Adam Balcerowicz – Radny Powiatu Grójeckiego 

5. Mirosław Pańczyk – radca prawny 

6. Marzena Rosołowska-Kołacz – pracownik UG 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady LIII Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi grójeckiemu na organizację dożynek 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 

9/59 położonej w obrębie PGR Belsk Duży stanowiącej własność Gminy 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/457/2023 z dnia 21 czerwca 2023r. dotyczącej 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu nadziałce nr 134/19 położonej w obrębie 

geodezyjnym Belsk Duży stanowiącej własność Gminy 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła protokół z ostatniej sesji jednogłośnie.  

Pkt 4 

Pan Adam Balcerowicz 

Poinformował, iż udało się zrealizować wszystkie zaplanowane na rok 2023 inwestycje drogowe. Dodał, 

że zostało przebudowane ok 5 km dróg. Podziękował gminie, za przekazanie pieniędzy na te zadania. 
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Podziękował również radnym i sołtysom za zaangażowanie w trakcie wykonywania dróg – zgłaszanie 

uwag i pomoc w rozwiązywaniu problemów. Poinformował, że zostały zgłoszone kolejne wnioski na 

drogi: ulicę Kozietulskiego do programu PGR, drogę Dobryszew – Trzylatków oraz drogę Lewiczyn – 

Boruty.  

Pan Andrzej Adamczyk  

Zwrócił się z prośbą o uwzględnienie w planach drogi nr 1661W w miejscowości Kussy.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Dodał, że powiat zapomniał o drodze Skurów – Wilczogóra w miejscowości Oczesały, gdzie nadal jest 

nieutwardzona nawierzchnia. Zwrócił się z pytaniem o koszenie rowów i poboczy przez Powiatowy 

Zarząd Dróg – ponieważ wykoszony jest tylko metr pobocza a rów nadal zarośnięty. Dodał, że na drodze 

od wiaduktu w Skurowie do Traktu wybiły się doły w jezdni i należy je naprawić.  

Pani Bożenna Korzenko  

Również odniosła się do kwestii wykaszania rowów i usuwania zakrzaczeń. Dodała, że w miejscowości 

Wilczogóra krzaki wchodzą już jezdnię i stanowią zagrożenie.  

Pan Adam Balcerowicz 

Odniósł się, że drogi w Kussach nie uda się wykonać w tej kadencji. Zaproponował, żeby na początku 

następnej opracować plan na całą kadencję. Odniósł się do drogi w Oczesałach, że nadal nie został 

uregulowany stan prawny. Powiat nie przewiduje wykupu gruntów, dodał że rozumie właścicieli którzy 

nie chcą oddać dość dużego kawałka ziemi za darmo. Dodał, że odbędzie się Komisja Transportu i 

uwagi dotyczące poboczy zostaną przekazane dyrektorowi Jachoskiemu.  

Pkt 5 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała nr LIII/462/2023 

Pkt 6  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIII/463/2023  

Pkt 7.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIII/464/2023 

Pkt 8. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIII/465/2023  

Pkt 9. 
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Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIII/466/2023 

Pkt 10. 

Pan Andrzej Mróz  

Zwrócił się z prośbą o zadbanie o 3 kasztanowce znajdujące się w Alei Lipowej, ponieważ dotknęła je 

zaraza. Zaproponował zakup plastrów, które pomogą rozwiązać problem.  

Zwrócił się z pytaniem o zapisy w projekcie miejscowego planu dotyczące wysokości opłaty 

planistycznej.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że ustawa pozwala na zapis do 30%, wszystkie zapisy są zgodne z ustawą.  

Pan Andrzej Mróz 

Zwrócił się z prośbą o wykonanie drogi w Starej Wsi na tzw. Pomykowie.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że jest przygotowana dokumentacja i złożony wniosek o dofinansowanie. Jeśli 

otrzymamy środki droga zostanie wykonana.  

Pan Adam Balcerowicz  

Przybliżył aktualną sytuację w Ośrodku Zdrowia. Poinformował, że nie ma większych problemów z 

dostaniem się do lekarza. Poinformował, że SPZOZ bierze udział w konkursach NFZ na utworzenie 

poradni specjalistycznej.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Zwrócił się z pytaniem, czy można zatrudnić kardiologa w Ośrodku, ponieważ kolejki w szpitalach są 

zdecydowanie za długie.  

Pani Ewa Wiśniakowska  

Podziękowała za przekazanie środków na wykonanie pasów spowalniających oraz wymianę znaków 

drogowych w miejscowości Wólka Łęczeszycka.  

Pan Andrzej Kuligowski  

Zwrócił się z pytaniem czy na drodze powiatowej można zamontować progi zwalniające? Ponieważ na 

drodze Stara Wieś – Bodzew samochody nie dostosowują się do ograniczeń prędkości a tą drogą 

poruszają się dzieci i młodzież.  

Pan Adam Balcerowicz 

Odpowiedział, że można istnieje możliwość montażu progów zwalniających, jednak wymaga to 

głębszego zbadania tematu w celu zasadności takiego przedsięwzięcia.  

Pani Bożenna Korzenko  
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Zwróciła się z pytaniem o informacje w sprawie linii kolejowych do Centralnego Portu 

Komunikacyjnego.  

Pani Marzena Kołacz - Rosołowska  

Udzieliła informacji, że aktualnie wpłynęło pismo dotyczące zagospodarowania określonych obrębów 

ewidencyjnych, w związku z tym można domniemywać jaki przebieg trasy jest rozpatrywany.  

Pkt 11.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady LIII Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.20 do godziny 11.20   

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 


